
  1 

                         

 

 
R E P U B L I K A      H R V A T S K A  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GORNJA VEŽICA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA :     24-05/22-01/10 
URBROJ : 2170-1-09-10-22-18 
Rijeka,       26. 9. 2022. 
 
 
 

ZAPISNIK 

SA 43. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

43. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 26. rujna 2022. godine (ponedjeljak) s 
početkom u 16,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Ozren Kraljić, predsjednik VMO 
- Marijan Bačić, zamjenik predsjednika VMO 
- Iva Ciper, član VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Adam Butigan, član VMO 
- Frančeska Sobol-Mišćević, član VMO 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

D N E V N I     R E D 

 

1. Razmatranje realizacije programske aktivnosti Dana MO Gornja Vežica „Sv. 

Ana  - G. Vežica 2022.“ 

2. Razmatranje prijedloga za izmjenu financijskog plana za razdoblje od 2023.-

2025.  

3. Razmatranje pristiglih dopisa i zahtjeva građana 

4. Razno 
 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

 

AD 1 
  
 Nazočni su razmotrili i prokomentirali programsku aktivnost Dani MO Gornja 
Vežica koja se održavala u mjesecu srpnju. 
Kako je i planirano na proteklim sjednicama Vijeća, nastavak programa Dana MO trebao 
se nastaviti u mjesecu rujnu akcijom Birajmo najljepšu okućnicu te besplatnim mjerenjem 
krvnog tlaka i šećera za mještane.   
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Zaključak: budući da nije zaprimljen dovoljan broj prijavljenih osoba za akciju 

Birajmo najljepšu okućnicu, ponovit će se javni poziv mještanima te će se sukladno 

prijavama održati izbor najljepše okućnice i mjerenje tlaka i šećera.  
  

 

AD 2 

 
 Vezano za izmjenu financijskog plana za razdoblje od 2023.-2025. odnosno 
umanjenje koje je proslijeđeno Vijeću na razmatranje temeljem dobivenog materijala,  
 

Zaključeno je slijedeće: Vijeće je mišljenja da ostanu sve aktivnosti i sredstva koja 

su planirana za 2023. godinu bez umanjenja.  

 

AD 3 

 
Vijeće je razmotrilo pristigle dopise i zahtjeve građana: 
 
- Vezano za komunalni prioritet uređenja fitness parka u ulici Franje Belulovića kod kbr. 
20, za čije je građevinske radove planirano 70.000,00 kuna, iz Odjela za komunalni 
sustav je upućena zamolba za suglasnost za preraspodjelu sredstava. 
Tako da bi se ostatak sredstava utrošio na uređenje i sanaciju igrališta u ulici Ratka 
Petrovića kod kbr. 56, 
 
-mještanin je uputio zamolbu da se na igralištu u ulici Zdravka Kučića kod kbr. 39 nalaze 
koševi koji predstavljaju opasnost po osobe koje igraju nogomet zbog metalne 
konstrukcije gdje se nalazi koš, 
 
-mještanka je uputila zahtjev za korištenje prostora za radionice kukičanja-heklanja i 
točkanja koje bi sukladno polaznicima koristila 2 puta tjedno. 

 

Zaključak: 

-Vijeće je suglasno da se ostatak sredstava od građevinskih radova na uređenju 

fitness parka utroši na uređenje i sanaciju igrališta u ulici Ratka Petrovića kbr. 56, 

 

-zahtjev mještanina će se uputiti nadležnima kako bi se pronašlo adekvatno 

rješenje da koš ne bi smetao pri korištenju igrališta za neke druge sportske 

aktivnosti,       

  

-Vijeće će dodatno razmotriti zahtjev mještanke koja bi prostor koristila za 

radionice kada budu definirani termini korištenja.  
 
 

AD 4 
 
 Nazočni su razmotrili ostalu komunalnu problematiku područja Gornje Vežice. 
 
 
Sjednica je završila u 18,00 sati.  
U Rijeci, 27. rujna 2022. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.     
 
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                     Ozren Kraljić 


